正面情绪绪必背二：开心

一、满级词汇

in cheerful spirits心情愉快；

be content with 对 ... 感到满意； 

be delighted at对 ... 很高兴；

set one's heart at rest使某人安心；  

brighten sb's heart使某人心情愉快； 

be powerfully attracted to被强烈地吸引； 

be joyful over/about因 ...而高兴；  

dance/jump for joy高兴地跳起来；  

tears of happiness flowing down流下幸福的泪水；

a satisfied look/an encouraging expression appeared on her face满意的表情/一个令人鼓舞的表情出现在她的脸庞上；
二、满分金句必背

1. I also gave him an attractive souvenir I had bought at Prague, which he accepted with delight.

我还给了他一个我在布拉格买的漂亮的纪念品，他高兴地接受了。

2.Her face lit up with pleasure.(容光焕发)

3. A smile of understanding flashed across his face. 他脸上露出了一种理解的微笑。

4.A smile played around his mouth. 他的嘴角挂着一丝笑意。

5.His eyes twinkled with pleasure. 他的眼睛闪烁着快乐。

6.They ran around after each other, their faces irradiated with joy. 互相追逐着，脸上充满了喜悦。

7.I was pleased beyond description.  我高兴得难以形容。

8. I was overjoyed and ran three steps at once.

我欣喜若狂，三步并作两步就跑了过去。

9.She wore a shining smile on her f ace. 她脸上带着灿烂的笑容。

10.She was overflowing with happiness. 她洋溢着幸福。

11. I was floating on air. 我高兴得飘飘然。

12.Flowers are smiling brightly, birds are crying joyfully. My heart is as sweet as honey.

花儿在微笑，鸟儿在快乐地鸣叫，我的心情就像吃了蜜一样的甜。

13.When I turned around, I found John was grinning. 我转过身时，发现约翰正咧着嘴笑。

14.The moment I wanted to shout at my son, my wife smiled and winked at me.

我刚想对儿子大喊大叫，我妻子微笑着对我眨了眨眼。

15.When everyone started/began to clap their hands, Mary gave them a shy smile.

大家开始鼓掌时，玛丽冲他们羞涩地微笑了一下。

三、满分段落必背：开心
She stood by the window, joyfully and patiently watching. Golden sunlight danced in her long hair and the children's laughter floated in the air. She stared at the end of the road, hoping her close friend would come earlier. It seemed as if she had been standing there for a century. Suddenly a wave of happiness and excitement seized/took hold of/swept over/came over her when she caught sight of a familiar figure. Her heart leaped with joy, and a shining smile lit up her face. She ran to her friend and threw herself into her friend's arms. Tears of joy/happiness /excitement welled up in their eyes as they hugged tightly together.

她站在窗前，快乐而又耐心地注视着她。金色的阳光在她的长发中跳舞，孩子们的笑声在空中飘荡。她盯着路的尽头，希望她的好朋友能早点来。她似乎已经在那里站了一个世纪了。突然，当她看到一个熟悉的身影时，一阵幸福和兴奋的浪潮席卷了她。她的心高兴得跳了起来，脸上露出了灿烂的笑容。她跑到朋友身边，扑进了朋友的怀里。当他们紧紧地拥抱在一起时，喜悦/幸福/兴奋的泪水涌上了他们的眼睛。

